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نگاهی به گزینه های سرمربیگری استقلال

اسپانیایی با سابقه ملی یا مربی ایتالیایی؟
احتمال انتخاب گزینه ایرانی صفر نیست

ریکاردو ساپینتو، سرمربی پرتغالی درحالی از هواداران استقلال خداحافظی 

کـــرد که تا پیش از این گمانه زنی ها حکایـــت از ادامه همکاری وی با این 

باشـــگاه پرطرفدار داشـــت، البته برخلاف شـــایعات ممکن، این سرمربی 

به صورت ناگهانی با انتشـــار پســـتی به کار خود در تیم ایرانی پایان داد و 

باشگاه استقلال هم که انگار منتظر این خداحافظی بود، بلافاصله با تقدیر 

و تشکر از او به کار با ساپینتو خاتمه می دهد. 

حالا نیمکت کادرفنی اســـتقلال دوباره رنگ بی ثباتی به خودش گرفته و 

مشخص نیست برای فصل آینده کدام سرمربی هدایت این تیم را عهده دار 

خواهد شـــد. نکته قابل توجه اینکه طی روزهای گذشـــته حجت کریمی، 

سرپرســـت مدیرعاملی این باشگاه اعلام کرده بود تا پنجشنبه همین هفته 

)امروز( تکلیف نیمکت فنی استقلال را روشن و گزینه مدنظرش را انتخاب 

خواهد کرد. او شب گذشته نیز در مصاحبه ای گفته بود: »پس از مشخص 

شـــدن وضعیت همکاری با ساپینتو، سراغ گزینه های دیگر رفتیم و امشب 

)دیشب( با دو گزینه خارجی وارد مذاکره خواهیم شد.« 

بـر همیـن اسـاس طبـق شـنیده های »فرهیختـگان« از دو گزینـه ایتالیایی 

و اسـپانیایی درحالـی بـرای نیمکـت اسـتقلال نـام برده می شـود کـه مبلغ 

قـرارداد هـر دو گزینـه کمتـر از سـاپینتو اسـت و حتـی شـنیده می شـود 

سـرمربی اسـپانیایی سـابقه حضـور در کادرفنـی تیـم ملـی کشـورش را نیـز 

در کارنامـه دارد. البتـه به جـز ایـن مربیـان، برخـی گزینه هـای داخلـی نیـز 

مدنظـر باشـگاه اسـتقلال هسـتند تـا درصورتی کـه مذاکره بـا خارجی ها به 

بن بسـت برسـد، رایزنی هـا بـا گزینـه داخلـی پیگیـری شـود. 

با این تفاصیل بدون شک باید اول تکلیف مدیریت باشگاه استقلال روشن 

شود و آبی ها ابتدا در این مسیر به ثبات برسند و سپس تکلیف نیمکت خود 

را روشـــن کنند و این درحالی است که مشخص نیست چطور کریمی -که 

هنوز با حکم سرپرستی در باشگاهی پرطرفدار فعالیت می کند- از انتخاب 

سرمربی تیمش با قید فوریت خبر می دهد. 

احتمال مذاکره با گزینه های جدید 

نشست بی نتیجه حسینی با کمیته فنی پیکان
باشـگاه پیـکان بـرای اینکـه عملکرد فنـی اعضای کادرفنـی و بازیکنانش را 

موردبررسـی دقیـق قـرار دهـد کمیته فنی را تشـکیل داده که دو، سـه عضو 

هیات مدیره این باشـگاه در آن عضویت دارند. این کمیته روز گذشـته برای 

تعیین وضعیت سـرمربی تیم پیکان جلسـه ای را با مجتبی حسـینی برگزار 

کرد. در این نشسـت درخصوص مسـائل مختلف مربوط به تیم و همچنین 

برنامه هـای آتـی تیـم پیـکان در فصـل نقل وانتقـالات و فصـل آینـده بحث و 

تبادل نظـر شـد و طرفیـن صحبت هـای یکدیگر را شـنیدند. انتظار می رفت 

بعد از این جلسـه مجتبی حسـینی به عنوان سـرمربی پیکان در فصل آینده 

رسـما معرفـی شـود کـه ایـن اتفاق رخ نـداد. گویا در نشسـت مذکور طرفین 

در برخـی مسـائل اختـلاف نظـر داشـتند که باعث شـد توافقی بـرای ادامه 

کار حسـینی در پیکان شـکل نگیرد. 

درواقـع در پایـان ایـن نشسـت قـرار شـد طرفیـن درخصـوص مسـائل 

مطرح شـده در زمانـی کوتـاه فکـر و نظـرات خـود را بیـان کننـد، همچنیـن 

قـرار شـد نـه حسـینی و نـه اعضـای هیات مدیـره مصاحبه ای انجـام ندهند 

تـا در روزهـای آتـی در جلسـه ای دیگر تکلیف سـرمربیگری پیـکان در لیگ 

بیسـت ودوم مشـخص شـود. 

در شـرایط فعلـی مجتبـی حسـینی گزینـه اول باشـگاه پیـکان بـرای ادامـه 

کار اسـت امـا اگـر او بـا شـرایطی موافق نباشـد کـه کمیته فنی این باشـگاه 

در نظـر دارد، پیکانی هـا بـا مربیـان دیگـری ازجملـه مهـدی تارتـار، سـعید 

دقیقـی، محمـد ربیعـی و... وارد مذاکـره خواهند شـد.
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بعد از انتشـــار خبری درخصوص وضعیت ساپینتو و 

اینکه این سرمربی در حالتی غیرطبیعی شیشه های 

هتل را شکسته است؛ این موضوع در مصاحبه اخیر 

»فرهیختگان« با ساپینتو دستمایه سوال از سرمربی 

پرتغالی ســـابق اســـتقلال قرار گرفته که وی در این 

خصوص این شـــایعات را خنده دار و زشـــت اطلاق 

کرده و این منظـــور را عنوان می کند که برخی افراد 

نمی خواهند من در اســـتقلال بمانم و به کارم ادامه 

دهـــم و می خواهند با جوســـازی هرکاری کنند تا از 

ایران بروم. 

حال اینکـــه واقعا در این خصوص چه اتفاقی افتاده 

اســـت همه چیز به دیدار 15 اســـفند بین تیم های 

اســـتقلال و گل گهر از هفته بیست و دوم رقابت های 

لیگ برتر مربوط می شود که البته این دیدار جنجالی 

در پایان با برتری 2 بر یک استقلالی ها به پایان رسید. 

نکتـــه قابل توجـــه اینکه طبق اطلاعات رســـیده به 

»فرهیختـــگان« در روز بازی بـــا گل گهر در حالی که 

استقلالی ها در هتل المپیک استقرار پیدا می کنند، 

لحظاتی قبل از حرکت تیم به ورزشگاه آزادی از سوی 

امیرحسین روشنک، ناظر برگزاری این دیدار که اتفاقا 

وی مســـئولیت رقابت های جام حذفی را هم برعهده 

دارد به اطلاع مسئولان استقلال می رسد که ساپینتو 

از آنجایی که محروم است حق ندارد همراه با اتوبوس 

تیم راهی ورزشگاه شده و البته اجازه حضور در رختکن 

تیمش را هم ندارد. 

  روشنک: گزارش می دهم و او را 
محروم می کنم!

این موضوع بعد از دقایقی از طریق طاهری، سرپرست 

باشـــگاه استقلال به ســـرمربی پرتغالی انتقال پیدا 

می کند و ساپینتو که از این موضوع رنجیده و ناراحت 

می شـــود ابتدا با مشـــت به وایت برد شیشه ای اتاق 

کنفرانس کوبیده و دســـتش را مجروح می کند و در 

ادامه به اعتراض اعلام می کند: »چرا اینجا هر روز یک 

چیز جدید را مد می کنند و یک قانون جدید اختراع 

می شود؟ چرا روز گذشـــته این موضوع را نگفته اند 

و الان که نزدیک زمان مســـابقه اســـت این حرف را 

می زنند. مگر من در بازی های قبلی محروم نبودم؟ 

چرا در آن بازی ها چنین قانون من درآوردی ای وجود 

نداشت. الان چرا این رفتارها را می کنند.«

این کشـــمکش ها ادامه پیدا کرده و حتی روشـــنک 

تهدید می کند اگر ساپینتو با اتوبوس تیم به ورزشگاه 

بیاید و راهی رختکن شـــود، به فدراســـیون گزارش 

می دهم تا محرومیت تعلیقی ساپینتو قطعی شود. 

در ادامه با وســـاطت فتح الله زاده، مدیرعامل وقت 

اســـتقلال این موضوع ختم به خیر شده و سرمربی 

آبی ها مطابق پروتکل بازی های قبلی که محروم بوده 

رفتار می کند، این در حالی است که سرمربی استقلال 

دست خود را بانداژ کرده و عکس های دست زخمی 

این سرمربی بعدها حواشی زیادی را ایجاد می کند. 

نکته قابل توجه اینکه در آن زمان مدیران اســـتقلال 

در حالی خســـارت وایت برد شیشه ای اتاق کنفرانس 

هتل را پرداخت می کنند که با ادعای مسئولان هتل 

ابتدا رقم 25 میلیونی درخواست می شود، اما در ادامه 

و با مذاکرات مدیریت هتل المپیک قطعه آسیب دیده 

کمتر از 2 میلیون تومان برآورد شده و با پرداخت این 

خسارت این پرونده هم بسته می شود. 

این در شـــرایطی اســـت که برخی گزارش داده اند 

ســـاپینتو شـــبیه به چنین رفتاری را در هتل یکی از 

شهرستان ها و بعد از یکی از شکست های استقلال 

نیز مرتکب شده که پیگیری های »فرهیختگان« نشان 

می دهد این موضوع صحت ندارد. 

  ساپینتو: می خواستند از اسم من 
سوءاستفاده کنند!

ســـاپینتو دیروز )چهارشـــنبه( در پیامی در صفحه 

شخصی  اش از هواداران این تیم خداحافظی کرد. به 

این ترتیب ساپینتو برای فصل آینده سرمربی استقلال 

نخواهـــد بود. طبـــق شـــنیده های »فرهیختگان« 

مذاکرات بین طرفین تا پیش از این تا حدودی مساعد 

پیش رفته است و این در شرایطی است که بلافاصله 

بعد از پیام ساپینتو، باشگاه استقلال نیز به این قضیه 

واکنش نشان داده و از زحمات وی قدردانی و اعلام 

می کنـــد از این لحظه برنامه ریـــزی و مذاکرات برای 

انتخاب سرمربی جدید آغاز خواهد شد. 

از باشـــگاه اســـتقلال شنیده می شـــود گزینه های 

خارجی ای مدنظر این باشگاه برای جانشینی ساپینتو 

هستند. این در صورتی است که از مطالبات سرمربی 

پرتغالی حدود 40 درصد به اضافه پاداش چند دیدار 

اخیر باقی مانده است. 

ساپینتو که در تمام طول عمر مربیگری خود هر سال 

را در یک کشـــور و یک باشگاه سپری کرده و در هیچ 

کشوری دو سال پیاپی را در تیمی به عنوان سرمربی 

سپری نکرده است در استقلال هم به این سرنوشت 

دچار شده و این بار هم او در ایران ترک عادت نکرد. 

طبق شـــنیده ها به جز الغرافه  قطر و آپوئل قبرس، این 

سرمربی پرتغالی از دو باشگاه ایرانی نیز پیشنهادهایی 

دارد کـــه البتـــه وی اعلام کرده فعـــلا در ایران به جز 

استقلال در هیچ باشگاه دیگری مربیگری نخواهد کرد. 

همچنین روز گذشته در این خصوص نوشتیم که این 

ســـرمربی همه وسایل شخصی خود را از ایران جمع 

کرده و با خود برده اســـت تا شاید دیگر برنگردد، اما 

نکته آنجایی است که طرفین یعنی ساپینتو و حجت 

کریمـــی تا پیش از این مذاکرات مطلوبی را به صورت 

غیر حضوری با یکدیگر انجام داده و سرپرست باشگاه 

اســـتقلال نیز در راستای دلجویی و نزدیک شدن به 

اهدافش برای تمدید قرارداد، ســـاپینتو را از اعتراض 

تیمش و ارسال لایحه دفاعی به فدراسیون درخصوص 

محرومیتش بابت اتفاقات دربی 101 مطلع می کند. 

البته دو شب پیش برخی از ارسال ایمیل استقلال به 

ساپینتو و پاسخ منفی وی خبر دادند که این موضوع 

اساسا وجود نداشته، اما در حالی که استقلالی ها منتظر 

پاسخ ساپینتو بودند او ناگهان با یک پست اینستاگرامی 

از هواداران این باشگاه خداحافظی می کند. 

نکته قابل توجه اینکه وی در روزهای گذشته طی چند 

نوبت به اطرافیان خود اعلام می کند: »مدیریت باشگاه 

قصدی برای تمدید ندارد و فقط می خواهد با اسم من 

بازی کند. کریمی مـــدام اعلام می کند می خواهیم 

قرارداد ســـرمربی را تمدیـــد کنیم اما در عمل خبری 

نیست و فقط شاهد ادعاهای بی اساس هستیم.«

ساپینتو با تایید این ادعا در بیانیه خود نیز آورده است: 

»برخلاف آنچه نشـــان داده می  شود، پیشنهاد قابل 

توجهی از باشگاه دریافت نکرده ام یا رد نکرده  ام. پیوند 

اعتماد با اعضای هیات مدیره کاهش یافته اســـت. 

درنتیجه، تصمیم گرفتم به دنبال مســـیری متفاوت 

باشم. متاسفانه به دلیل شرایط فعلی مدیریت باشگاه، 

ادامه کار را غیرممکن می بینم. این خداحافظی نتیجه 

تأمل جدی و اتفاقات اخیر است.«

افشای موضوع آب های آلوده در بازی سال 91 سپاهان و پرسپولیس واکنش هایی 

زیادی را به دنبال داشته است. فرشید طالبی، مدافع سابق سپاهان و ذوب آهن 

نیز ازجمله بازیکنانی است که در آن بازی خاص حضور داشت و در گفت وگو با 

خبرنگار »فرهیختگان« در این باره گفت: »به عنوان کسی که حدود یک دهه در 

فوتبال اصفهان بودم و بسیاری از قهرمانی های سپاهان و ذوب آهن را به چشم 

خود دیدم، بر خود لازم می دانم که از حق سخن بگویم؛ چراکه غیر از آن رسالت 

انســـانی ایجاد نمی کند. باید بگویم ماجرای آب هـــای آلوده در نوع خود و در 

زمان خود، دل های ما را شکســـت و خستگی سختی های مسابقات را بر تن مان 

نشـــاند. آن زمان وقتی این خبر را مطرح کردند، خســـتگی در تن ما باقی ماند، 

زیرا بازی های رســـانه ای باعث شده بود یک آب سرد پس از یک برد شیرین روی 

ما ریخته شـــود. در آن زمان در جایگاهی نبودیم که بتوانیم از موضع حق خود 

صحبت کنیم. در مصاحبه ای در ســـال 91 خطاب به باشگاه پرسپولیس بیان 

کردم که فشار خود را روی دوش دیگران نیندازیم؛ چراکه پرسپولیس در آن زمان 

نتایج مطلوبی نمی گرفت و به همین منظور متحمل فشارهای بسیاری نیز بود. 

پرسپولیس آن زمان شرایط خوبی نداشت و تلاش کرد که از مساله آب های آلوده 

به سود خود استفاده کند. پس از این اتفاق ناخواسته هجمه ها به سمت باشگاه 

سپاهان برگشت و دل ما از هجمه ها شکست. این در حالی است که اکنون پس 

از گذشت 11 سال جواب دل های شکسته خود را گرفتیم.« 

 امیدوارم مسببان این اتفاق بتوانند خودشان را ببخشند 
مدافع سابق سپاهان درخصوص اتفاقات و حاشیه های آن روزها ادامه داد: »در آن زمان 

کفه ترازو به سمت و سوی جایی می رفت که مخاطبان بیشتری داشت و به نفع تیم 

پرسپولیس رقم خورد. آن موقع هجمه ها به سمت و سوی کسانی رفت که مظلومیت 

بیشتری داشتند و متاسفانه سپاهان از این مساله متضرر شد. البته خوشحالم که 

خداوند در جای حق نشسته و اکنون پس از گذشت 11 سال حقیقت مشخص شد 

مسببان آن هجمه های سنگین و تهمت های بیجا که در سالیان سال ادامه دار بود، 

چه کسانی هستند امیدوارم که مسببان این اتفاق بتوانند خودشان را ببخشند.«

 طالبی در ادامه گفت: »به نظرم با یک نگاه ســـاده می توان گفت که پس از آن 

اتفاق، باشـــگاه سپاهان بسیار مظلوم واقع شد. آن زمان یک بازی رسانه ای رقم 

خورد و همه چیز علیه سپاهان بود در حالی که اصلا این باشگاه قصوری در این 

زمینه نداشـــت. آن زمان تیم های اصفهانی ســـپاهان و ذوب آهن شرایط خوبی 

داشـــتند و از مدعیان در لیگ و جام حذفی به شمار می رفتند پس طبیعی بود 

که حسادت هایی به ساختار منظم سپاهان می شد.« 

 این اتهام تا سال ها به سپاهان لطمه زد
وی با اشـــاره غیرمســـتقیم به مقصران این موضوع خاطرنشان کرد: »پس از این 

اتفاقات، سپاهان ضربه های بسیار زیادی را متحمل شد زیرا یک تیم هرچقدر که 

قوی باشد نمی تواند دربرابر هجمه هایی که نا حق به آن وارد می شود مقابله کند. 

آثار این اتهام در بسیاری از موارد به باشگاه سپاهان لطمه زد. این اتفاق نه تنها در 

داخل بلکه در مسابقات آسیا نیز زبانزد بازیکنان و تیم ها شده بود و یادم می آید 

در آســـیا تیم ها از من درخصوص موضوع آب های آلوده سوال می کردند که این 

برای فوتبال ملی کشـــور اتفاق خوبی نبود. خوشحالم که خیلی دیر اما بالاخره 

محمد رویانیان دهان خود را به حق باز کرد و واقعیت ها را گفت.« 

اشاره پایانی فرشید طالبی به وقایع آن سال و قهرمانی سپاهان بود. وی گفت: 

»مهم این اســـت که حقیقت پس از گذشـــت حدود 11 سال بیان و این موضوع 

بر همه روشـــن شد که ســـپاهان در آن سال یک قهرمانی حقیقی را تجربه کرد. 

امیدوارم رســـانه هایی که منتظر گرفتن ماهـــی از آب گل آلود بودند و قهرمانی 

سپاهان را در آن سال زیر سوال بردند هم به اشتباه خود اعتراف کنند زیرا هیچ 

چیز به اندازه گفتن حرف حق شیرین نیست.« 

ناظر بازی تهدید کرد، مرد پرتغالی  عصبانی شد

ماجرای دست بانداژ شده ساپینتو 
در بازی گل گهر چه بود؟

فرشید طالبی در واکنش به ماجرای آب های آلوده: امیدوارم آنها که از آب گل آلود ماهی گرفتند، به اشتباه خود اعتراف کنند

آن هجمه ها علیه سپاهان ناجوانمردانه بود

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

یادداشت

 چالش وزارت ورزش و سازمان خصوصی سازی بر سر تیم مدیریتی 

استقلال و پرسپولیس، شرایط آنها را پیچیده کرده است 

دوئل قدرت در زمین سرخابی ها
مهلت نقـــل و انتقالات تابســـتانی زمان 

طلایی باشگاه های فوتبال برای بازسازی و 

تجدید قوا برای فصل جدید است. معمولا 

در فوتبـــال تیم های بزرگ و مدعی و حتی 

ســـایر باشـــگاه ها از مدت ها قبل از شروع مهلت جابه جایی ها سراغ گزینه های خود چه برای کادر 

فنی و چه درمورد بازیکنان می روند تا فصل جدید را با قدرت آغاز کنند. مدیران باشگاه ها به خوبی 

می دانند که حتی از دست دادن یک روز در این برهه زمانی مهم می تواند به قیمت شروع ضعیف 

در لیگ و به تبع آن احتمال از دست رفتن جام و قهرمانی و حتی از دست دادن سهمیه حضور در 

رقابت های قاره ای باشد. 

با توجه به پایان فصل فوتبالی در کشور ما، باشگاه ها به سرعت به دنبال مذاکره با گزینه های خود 

هستند تا بهترین تیم را برای فصل بیست وسوم بسته و با تمام قوا وارد میدان شوند. در چنین شرایطی 

دو تیم پرطرفدار پایتخت که هوادارانش انتظار زیادی از آنها دارند در بلاتکلیفی مطلق قرار دارند و 

هنوز مشـــخص نیست آینده مدیریت و نیمکت دو تیم چه خواهد شد. خصوصی سازی که قرار بود 

حلال مشکلات این دو باشگاه مردمی و سرشناس فوتبال ما باشد، حالا قفلی دیگر بر چالش های 

آنها زده است. مروری بر اتفاقاتی که در چندماه اخیر به خصوص در باشگاه استقلال رخ داده، نشان 

می دهد که اختلاف سلیقه و بعضا دعوای دو وزارتخانه باعث شده دود این اختلافات به چشم باشگاه 

و هواداران آن برود و البته شـــاید در این میان پرسپولیس خوش شانس بود که کمتر دچار بحران و 

چالش شد و درنهایت توانست هر دو جام ممکن فصل را تصاحب کند. 

با این حال ماجراهایی که بر ســـر پرداخت مطالبات استراماچونی رخ داد و درنهایت باعث شد که 

آبی ها از کســـب مجوز حرفه ای و درنهایت حضور در لیگ قهرمانان آسیای سال بعد محروم شوند، 

نشان داد که چنین شرایطی و به نوعی مالکیت دوگانه باشگاه ها که عملا دو متولی دارند تا چه حد 

می تواند برای آنها دردسرساز و بحران آفرین باشد. 

کنار رفتن فتح الله زاده از مدیریت باشـــگاه استقلال باعث شده این تیم حجت کریمی را به عنوان 

سرپرست مدیرعاملی بالای سر خود ببیند اما اصرار حسین قربان زاده برای برگزاری مجمع دو باشگاه 

درحالی که فصل به پایان نرسیده بود و دو تیم در کورس قهرمانی لیگ و همچنین جام حذفی بودند 

بســـیار عجیب و غیرحرفه ای بود. درنهایت این اتفاق رخ نداد و قرار شد این مجمع به پس از فینال 

جام حذفی موکول شود. 

در روزهـــای اخیـــر اما اتفاقاتی رخ داد که جدال بین وزارت ورزش و وزارت اقتصاد و دارایی را از قبل 

علنی تر کرد و نشان داد که هرکدام تلاش دارند حرف خود را به کرسی بنشانند و اینطور که شنیده 

می شود به دنبال این هستند که گزینه های مدنظرشان را وارد هیات مدیره دو باشگاه کنند و انتخاب 

مدیرعامل نیز با نظر آنها انجام شود. 

اصرار قربان زاده برای برگزاری مجمع روز 16 خرداد که شـــب قبل از آن با انتشـــار یه اســـتوری در 

اینستاگرامش همراه بود و جواب مدیر روابط عمومی وزارت ورزش به او در یک توئیت نشان می داد که 

این دو وزارتخانه به هیچ عنوان هماهنگ نیستند و البته مصاحبه اخیر وزیر ورزش نیز نه تنها مشکلات 

را کم نکرد، بلکه بر ابهام ماجرا نیز افزود. درنهایت نظر وزارت ورزش به نوعی اعمال شد و مجمع به 

یکشنبه آینده موکول شد. آن هم درحالی که استقلالی ها به شدت نگران آینده تیم خود هستند و 

جدایی ریکاردو ساپینتو از این تیم باعث شده هواداران خواستار انتخاب جانشین او در اولین فرصت 

شوند. اما مشکل اینجاست که حجت کریمی به آینده خود اطمینان چندانی ندارد و نمی داند که 

آیا یکشنبه مدیرعامل خواهد شد یا اینکه فرد دیگری به جایش آن سمت را برعهده خواهد گرفت. 

در چنین اوضاعی شاید مذاکره با گزینه های سرمربیگری در این باشگاه کار بسیار سختی باشد. 

در سوی دیگر استقلال به سرعت نیاز دارد با تغییرات در هیات مدیره و انتخاب مدیرعامل هرچه زودتر 

تکلیفش مشخص شود، پرسپولیسی ها نیز با وجود فصلی خوب و کسب دو جام نگران باشگاه شان 

هستند که این اتفاق هم در نوع خود عجیب است. درحالی که قرمزها که یکی از 4 نماینده فصل 

بعد ایران در لیگ قهرمانان هســـتند و نیاز به ثبات دارند اما شایعات درباره اینکه ممکن است رضا 

درویش و حتی یحیی گل محمدی این باشگاه را ترک کنند به شدت باعث نگرانی هواداران شده است. 

زمان به سرعت برای هر دو باشگاه درحال از دست رفتن است و تعلل برای انتخاب هیات مدیره تنها 

می تواند قفلی به پای هر دو باشگاه برای استارت فصل جدید و فرصتی درخشان برای رقبا باشد تا 

از این آشفتگی سرخابی ها برای تقویت خود و شروع بهتر فصل استفاده کنند.

سیامکخاجی
دبیر گروه ورزش


